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Protokół z obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Moryniu w dniu 23 grudnia 2024 r. 
 
Obradom sesji przewodniczyła Katarzyna Potapińska - Przewodnicząca Rady. 
 
Obecni na sesji: 
- Radni: wg listy obecności stanowiącej zał. nr 1 do protokołu.  
- Zaproszeni goście: wg listy obecności stanowiącej zał. nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Skład Rady Miejskiej w Moryniu – 14 radnych. 
Liczba radnych obecnych na sesji – 12. Nieobecni radni – Renata Barylska, Krzysztof 
Brzozowski. 
 
Ad. 1  
Przewodnicząca Rady otworzyła VII Sesję Rady Miejskiej. Przywitała radnych, 
zaproszonych gości, mieszkańców gminy. 
Stwierdziła, że w obradach sesji bierze udział 12 radnych, co stanowi quorum wymagane 
do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.   
Sprawdzenie obecności - zał. nr 3. 
 
Ad. 3  
Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 
Za - 12. 
Nieobecni – 2. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 4. 
Porządek obrad – zał. nr 5. 
 
Ad. 2 
Głosowanie nad protokołem z obrad poprzedniej sesji: 
Za - 12. 
Nieobecni – 2. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 6. 
 

Ad. 4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi sąsiedzkie, wymiaru i zakresu tych usług oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Za - 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 7. 

Podjęta uchwała – zał. nr 8. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia, mieszkaniach treningowych lub mieszkaniach wspomaganych. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Za - 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 9. 
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Podjęta uchwała – zał. nr 10. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Moryń do realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – 

edycja 2025.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Za - 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 11. 

Podjęta uchwała – zał. nr 12. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt osoby bezdomnej w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Głosy za – 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 13. 

Podjęta uchwała – zał. nr 14. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy Komisji Rady 

Miejskiej w Moryniu.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Za - 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 15. 

Podjęta uchwała – zał. nr 16. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/268/2023 Rady 

Miejskiej w Moryniu z dnia 31stycznia 2023 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonym na terenie gminy Moryń. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Za - 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 17. 

Podjęta uchwała – zał. nr 18. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Moryń 

na lata 2025-2033. 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie nad autopoprawkami do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Moryń na lata 2025-2033: 

Za - 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 19. 

Autopoprawki – zał. nr 20. 

 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Moryń na lata 

2025-2033: 

Za - 10. 

Wstrzymujące się – 2. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 21. 

Podjęta uchwała – zał. nr 22. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Moryń na rok 2025. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie nad autopoprawkami do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Moryń na rok 2025: 

Głosowanie: 

Za - 11. 

Wstrzymujące się – 1. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 23. 

Autopoprawki – zał. nr 24. 

 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Moryń na rok 2025: 

Za - 8. 

Wstrzymujące się – 4. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 25. 

Podjęta uchwała – zał. nr 26. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Moryń na rok 2024. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Za - 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 27. 

Podjęta uchwała – zał. nr 28. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla jednostki OSP Witnica w 

roku 2024. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - 12. 
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Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 29. 

Podjęta uchwała – zał. nr 30. 

 

Ad.14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowych z budżetu Gminy Moryń  na zadania realizowane przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Moryniu na rok 2025. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 31. 

Podjęta uchwała – zał. nr 32. 

 

Ad. 15 

Informacja Burmistrza z prac w okresie między sesjami - zał. nr 33. 

 

Ad. 16 

Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Powiatowy Hubert Krysiak - Ja bym chciał przedstawić kilka spraw bieżących, które 

zostały omówione w Starostwie Powiatowym, a dotyczą m.in. gminy Moryń. I tutaj chciałbym 

poinformować, że jeżeli chodzi o dokończenie remontu drogi na odcinku Macierz-Mieszkowice 

w pierwszej instancji ten wniosek niestety upadł. Bank Gospodarki Krajowej nie wyraził zgodę 

na zmianę promesy. Mowa tutaj była o przerzuceniu kosztów budowy oddziału szpitala  

w Nowym Czarnowie. Tam była mowa o 7,5 mln. Zarząd Powiatu wystąpił z wnioskiem, żeby 

te pieniądze przerzucić na inną inwestycję ze względu na to, że tamtej nie byli w stanie 

zrealizować. Ponownie został ten wniosek złożony. Jest teraz kwestia tylko zapewnienia 

środków finansowych, bo w przypadku szpitala była mowa, że Zarząd powiatu musiałby 

dołożyć tylko 2% do inwestycji. Jeżeli chodzi o drogi, trzeba tego wkładu własnego już 15%. 

Tam Pani Skarbnik obiecała, że te pieniądze powinny się znaleźć, więc mówimy tutaj o kwocie 

9 mln zł łącznie na 4 inwestycje, w tym właśnie na dokończenie tego dwukilometrowego 

odcinka drogi z Macierzy już do Mieszkowic przez las. Jeżeli chodzi o kolejne drogi, tutaj może 

nie bezpośrednio związane z naszą miejscowością, z naszą gminą – chodzi o remont drogi 

Godków-Osiedle. Ta inwestycja będzie w 2025 zrealizowana. Niemniej jednak ta inwestycja 

właśnie będzie miała wpływ na to, że najprawdopodobniej jeżeli rozpoczęli już ten remont tej 

drogi, tak że na pewno zarząd będzie dążył do tego, żeby przejść do kolejnych odcinków  

w stronę gminy Moryń, czyli tutaj mówimy już Godków w stronę Mirowa, a być może  

w przyszłości Mirowo-Przyjezierza. Jeżeli chodzi o budżet na drogi powiatowe, powiat 

gryfiński w 2025 r. zaplanował 15 mln. Ale to nie jest na same inwestycje, bo to jest też bieżące 

utrzymanie dróg, odkrzaczanie i tym podobne rzeczy. Tutaj Pani Starosta wystąpiła również  

z wnioskiem na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, w której uczestniczyłem razem  

z Burmistrzem. Tam padły propozycje współfinansowania 50/50% różnych inwestycji, już nie 

mówię tutaj o jakiejś tam budowie kilometrów dróg. Tak, chodziło bardziej tutaj jakieś tam 

chodniki, nie chodniki, takie sprawy, więc jest taka możliwość. Zarząd jest otwarty na takie 

propozycje, oczywiście po wcześniejszym wyrażeniu przez Radę takiej potrzeby i tutaj wyjścia 

z inicjatywą. Jeżeli chodzi o drogi, to tyle. Na pewno powróci autobus do Starego Objezierza, 

o który tutaj było walczone. Tutaj na wniosek Burmistrza, który złożył pismo, ja również ten 
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temat poruszyłem. No, zarząd przychylił się do tej decyzji, tak że autobus wraca na linię 

Skotnica-Nowe Objezierze-Stare Objezierze i dalej Klępicz. Pan Starosta poinformował 

również o możliwości pozyskiwania środków w nadchodzącym pierwszym kwartale '25 r. 

Mowa tutaj o środków pochodzących DIROW-u lub Pomeranii. Tak że tutaj też ruszają już  

te nabory w pierwszym kwartale roku. Co ja jeszcze tu przygotowałem. Też na posiedzeniu 

Komisji Bezpieczeństwa mieliśmy spotkanie z delegatem Starostwa Powiatowego, który 

pochylał się bardzo mocno nad najnowszą Ustawą o obronie cywilnej. Zarówno powiat, jak  

i gmina w tej kwestii będą miały dużo do zadziałania. I tutaj bym chciał zwrócić uwagę,  

bo przyjrzałem się też troszeczkę do budżetu i w tym budżecie znalazłem taką informację,  

że tam na zarządzanie kryzysowe jest bardzo mała kwota, więc, ja wiem, że to jest świeża 

ustawa, ale by trzeba było się już tutaj powoli przymierzać, bo w tej ustawie jest taki zapis, że 

nie wszystkie zadania rząd będzie realizował w 100%, pokrywał 100% kosztów. Tam jest taki 

zapisek, że do 80% w niektórych przypadkach, więc tu trzeba by było pomyśleć  

o zabezpieczeniu tych kwot w przyszłości, tak. Ustawa, tam 10 lat mają to wdrażać, ale małymi 

kroczkami trzeba będzie powoli te rzeczy realizować. Jeżeli chodzi o takie moje informacje,  

co się zadziało na zarządach, to chyba wszystko. Jeżeli są jeszcze jakieś dodatkowe pytania  

o drogi, na pewno będzie duży przetarg na początku roku na odkrzaczanie wszystkich dróg 

powiatowych, już nie ze wskazaniem konkretnych, tylko wszystkich. Ja tam interweniowałem 

jeżeli chodzi o drogę z Gądna do Bielina. Tam na jednym zakręcie jest tam do odkrzaczenia  

i cały pas drogowy Nowe Objezierze-Klępicz-Skotnica, tutaj o tej drodze, tak. Tak że to zostały 

złożone interpelacje w tej sprawie. I tylko tyle. Jeżeli są jakieś dodatkowe pytania, to bardzo 

proszę. A jeszcze teraz na sam koniec, dostałem, otrzymałem pismo z Regionalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad. No niestety, wniosek o wybudowanie przejścia w Witnicy przy 

sklepie Dino, no w dalszym ciągu utrzymują taką kwestię, że... Znaczy być może, że jest 

potrzebne, ale jest po prostu w tym miejscu wskazanym jest ono niezgodne z przepisami, bo to 

jest, tak, 100 m od skrzyżowania, więc najświeższe pismo, informacja z tej drogi z 17 grudnia, 

że to przejście nie zostanie wybudowane. Zachęcają do korzystania z tego, które jest 

umieszczone tam nieco dalej. 

Radny Marek Roszak - Tak, ja bym chciał jeszcze dopytać, że to jest niezgodne z przepisami, 

że jest 100 m od skrzyżowania, tak? Są miejsca, w których są przy samym skrzyżowaniu 

przejścia dla pieszych, tak że... 

Radny Powiatowy Hubert Krysiak - No, mi ciężko powiedzieć. W tej kwestii nie jestem tam do 

końca jakby inżynierem dróg. No, tak bynajmniej wskazali w swojej odpowiedzi, że jest to 

skrzyżowanie z drogą powiatową i nie da rady tu zrobić. Ja wiem, że na przykład przejście, 

gdzie jest sygnalizacja świetlna, jest przejście przy skrzyżowaniu z drogą. 

Radny Marek Roszak - Ale nawet nie ma sygnalizacji świetlnej a są przejścia bez sygnalizacji 

świetlnej. No, takich przejść jest tysiące, miliony. 

Radny Powiatowy Hubert Krysiak - No, ja rozumiem. No, ciężko mi się naprawdę 

odpowiedzieć w tej kwestii. Nie jestem inżynierem, nie zajmuję się budowaniem dróg. No, taką 

informację uzyskałem, tak wskazali w tej odpowiedzi. Ja tą odpowiedź też również prześlę tutaj 

za pośrednictwem poczty do Pana Burmistrza, żeby się z nim zapoznał. 

Burmistrz - Myślę, że tu będziemy łączyć siły z powiatem i będziemy naciskać. 



6 
 

Radna Barbara Sołoducha - Korzystając z okazji, że są właśnie radni – Pani Radna powiatowa 

i Pan Radny. Czy u nas Pan Burmistrz ma, zaprosi do nas kogoś z dróg powiatowych? 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Potapińska - To ja już informuję. Na dzisiejszą sesję byli 

zaproszeni przedstawiciele dróg powiatowych, dróg wojewódzkich. No niestety... Jak widać 

nie mają czasu przed świętami. 

Radna Barbara Sołoducha - Nie no, bo w poprzedniej kadencji był zaproszony, to dostaliśmy 

odpowiedź na piśmie, jakie inwestycje będą robione, ale mniejsza z tym. Chodzi mi przede 

wszystkim o drogę powiatową od Przyjezierza skrzyżowania do Mętna. Chodzi o to, że jest 

bardzo niebezpiecznie, bez względu na wszystko. Tam, naprawdę, tam się prosi, żeby po prostu 

były, jeszcze jak Pan Kaczmar był, to były przywieszone na drzewach te odblaski takie. w tym 

momencie one są pozrywane, ale to już nie chodzi o to, bo one naprawdę mało dawały.  

One były tylko na zakrętach, w niektórych miejscach przywieszone. Chodzi o to. Właśnie  

w poprzedniej kadencji nikogo nie było, ale jeszcze w pierwszej kadencji, jak byłam, był Pan 

Durma chyba u nas tutaj na sesji i też właśnie zapytałam o te pasy zewnętrzne na drodze,  

na asfalcie. To są odblaski, ale one są bardzo potrzebne właśnie w okresie zimowym, w okresie 

jesiennym, kiedy jest szarówka, o zmierzchu. One naprawdę dają duże poczucie 

bezpieczeństwa dla kierowców. Oczywiście samochody ciężarowe dalej tamtędy przejeżdżają. 

Tego się nie zablokowało i bez względu na to, że są te znaki, one nic nie dają. Wtedy mi 

powiedziano, że to będzie śmiesznie wyglądało, jeżeli te pasy będą namalowane dlatego, że 

korzenie wystające już w asfalcie, one zdeformują tą linię i ta linia będzie, no, nie wyglądała 

estetycznie, a uważam, że chyba bardziej jest potrzebne bezpieczeństwo niż to, że komuś to nie 

będzie pasowało czy coś takiego. Ja uważam, że takie linie powinny być namalowane.  

Na tej trasie nie usunie się żadnych drzew, bo oczywiście są zablokowane to wycięcie,  

na przykład jednej strony poszerzenie, więc bardzo proszę. I myślę, że tutaj radni inni też będą 

prosili o to. 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Potapińska - To znaczy myślę, że akurat tam nie są 

zablokowane. Jeśli chodzi o drogę Przyjezierze-Mętno. 

Radna Barbara Sołoducha - No, tam są może tylko do wycięcia te drzewa chore, ale zdrowe 

drzewa. 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Potapińska - Tak, ale tam jest tak wąska ta droga, że, no, tutaj 

rzeczywiście myślę, że to jest problem szerszy. 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Potapińska - Tym bardziej, że drzewa już wrastają w asfalt  

i one, nie ma nawet, nie ma jakiegoś tam miejsca, pobocza, że gdzieś zjechać. Naprawdę jest 

tragedia. 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Potapińska - Tak że tutaj też bardzo prosimy Państwa 

Radnych powiatowych o pomoc przy tej sprawie, bo, no, to już od lat, tak jak Pani Radna 

powiedziała, 10 albo i więcej, toczymy cały czas walkę o to, żeby ta droga była bezpieczna.  

No niestety robi się coraz gorzej, a nie coraz lepiej. No i podobnie tutaj z tym przejściem  

w Witnicy. No, tak jak Pan Burmistrz powiedział. Myślę, że lepiej zapobiegać profilaktycznie, 

aniżeli później płakać. 

Radna Barbara Sołoducha - Jeszcze tylko, jeszcze mam takie pytanie, czy jest jakaś możliwość, 

bo nasz Moryń robi się bardzo turystyczny. Mamy dużo ścieżek. że to było kiedyś w planach, 
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później to, no, nie wyszło, bo tam nie było zgody chyba Lasów Państwowych. Chodzi o tą 

drogę na Moryń-Dwór w kierunku Łysogórek. Tam są tak piękne tereny nad rzeczką, że gdyby 

można było tam zrobić naprawdę, żeby tam była możliwość. Nie wiem, czy to dogadać się 

powiat musi. Ale powiat by musiał się dogadać wtedy z Lasami Państwowymi, czy...? 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Potapińska - Nie wiem, czy pamiętasz, czy Pani Radna 

pamięta jeszcze przed pandemią Pan Radny wówczas powiatowy Henryk Kaczmar mówił  

o tym, że są przeznaczone środki na remont tej drogi. No niestety to wszystko się jakoś tak nie 

udało, ale widzę, że Pani Radna powiatowa ma ochotę zabrać głos. Nie wiem, czy w tej 

sprawie? 

Radna Powiatowa Anna Pastuła - Dziękuję bardzo za podpowiedzenie. Na pewno tutaj z kolegą 

Radnym, Panem Krysiakiem będziemy pilnowali tej kwestii. Nie wiedziałam, że jest taki 

problem, ponieważ nikt mi tego nie zgłosił, a robiłam ostatnio objazdówkę i w Witnicy została, 

ja tutaj dopowiem do kolegi Krysiaka, została... Ja wiem, że chciałoby się więcej, ale budżet 

nie jest z gumy i tutaj w Witnicy na Białęgi została połatana, delikatnie powiem, ta droga, 

ponieważ dostałam sygnał od mieszkańca i postarałam się zadziałać. Mówię fajnie, może 

kiedyś będzie tam poszerzony asfalt, do tego będę zmierzać, będę cisnąć. I tutaj też kwestia 

tego, koło tego Dino. Tak jak kolega Krysiak powiedział, też byliśmy właśnie z Panią Radną 

Barylską. Byliśmy z przedstawicielem dróg. Być może coś zadziałamy w tej kwestii, chociaż 

chodnik tam, bo tam naprawdę przy Dino w Witnicy. Dziwię się, że przy budowie samego Dino 

nie wyegzekwowano przejścia dla pieszych tam. To by był taki warunek, żeby powstała to Dino, 

żeby zrobić przejście i nawet chodnik, bo to można było zrobić, tylko po prostu nikt nie 

pomyślał, tak. Podejrzewam, że krajówka by się przyczyniła do tego, bo sami Państwo wiecie 

dobrze, że jak już coś wybudowane jest, to tak ciężko jest wyegzekwować. Tym bardziej,  

że my tutaj z Panem Hubertem też niejednokrotnie zgłaszamy dużo spraw i są one załatwione 

albo będą załatwione, drodzy Państwo. Budżet, my teraz będąc w powiecie, w Radzie Powiatu, 

budżet przejęliśmy. Teraz już możemy decydować na 2025, chociaż i też nie bardzo, bo tamten 

rok to był dla nas taki przejściowy. Ktoś już zadecydował o tym budżecie i my tylko  

go realizowaliśmy. A teraz, drodzy Państwo, uważam, że jesteśmy po to Waszymi 

przedstawicielami, żebyśmy wspólnie, razem z Wami, działali i jeśli tylko problemy jakieś będą 

zgłoszone, na pewno my to z Hubertem poruszymy i będziemy starali się, żeby doprowadzić 

do realizacji. Drodzy Państwo, a ja korzystając że jestem przy głosie, chciałabym w imieniu 

własnym, jak i tutaj kolegi i całej Rady Powiatu złożyć Państwu najserdeczniejsze życzenia. 

Wesołych, spokojnych, zdrowych przede wszystkim, Świąt, szczęśliwego Nowego Roku, żeby 

nasza współpraca na ten rok i te dalsze lata była bardziej owocna, żebyśmy dostawali 

możliwość korzystania z projektów, żeby, nie tylko żebyśmy działali w gminie, w powiecie, ale 

również, żeby do tego, żebyśmy mogli działać, naprawiać drogi, przyczyniło się również 

państwo, tak że, nasz rząd, żeby się przyczynił. Jak by nam rząd dał więcej pieniędzy, to byśmy 

więcej zadziałali, tak? Życzmy sobie dużo projektów, żebyśmy dostawali dużo pieniędzy  

na projekty, żeby tych projektów było dużo ciekawych. Tak że, drodzy Państwo, jeszcze raz  

w imieniu własnym i Rady Powiatu wesołych, zdrowych, bo jak będzie zdrowie, to myślę,  

że zadziałamy więcej. I szczęśliwego Nowego Roku, drodzy Państwo. Dziękuję bardzo. 

Pani Radna Ilonka Rosza - W związku z ostatnią naszą wizytą Pani Renaty Barylskiej i Marka 

Roszaka u Pana Burmistrza i wieloma zapytaniami, to tylko tak informacyjnie chciałam 

powiedzieć, że ta droga, te pobocze, które zgłaszaliśmy, w stronę Wisławia koło Dino to 

zostanie przez sieć, samo zostanie to naprawione. Nawierzchnia będzie robiona na wiosnę.  
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Tak że tutaj jakby mamy z głowy – Dino zrobi to samo. I odnośnie jeszcze mojego zapytania 

na temat wydłużenia pracy świetlicy szkolnej chciałabym powiedzieć, że jest bardzo duże 

zainteresowanie matek, więc zrobię jeszcze sobie zbiorę taką petycję i na ręce Pana Burmistrza 

złożę odpowiedni wniosek. Dziękuję. 

Radna Alicja Rzońca - Ja tutaj chciałabym podbić temat, który już chyba był poruszany 

wcześniej. To jest kwestia ławek na, tutaj ogólnie w gminie Moryń, żeby było troszkę więcej 

ławek przy... czy to już przy ścieżkach rowerowych, czy też przy takich miejscach, które są 

często uczęszczane przez osoby, które chodzą z kijkami. Po prostu dużo mieszkańców zgłasza 

taką potrzebę zatrzymania się na chwilę, odpoczęcia przy tych spacerach. I takie jeszcze 

pytanie, czy było też rozważane może to przejście przy stacji benzynowej w Moryniu, przejście 

dla pieszych i czy jest już jakaś odpowiedź odnośnie tego? 

Burmistrz - Rozmowy na temat przejścia przy stacji paliw, właściwie też przy księgarni były 

prowadzone, też m.in. to był temat, jeden z tematów poruszanych na spotkaniu w Koszalinie. 

Ogólnie pomysł jest taki, żeby tą stroną właśnie, przy której jest księgarnia, stacja paliw, 

wybudować ciąg pieszo-rowerowy i przy okazji budowy tego ciągu, jeżeli po drugiej stronie 

będzie właśnie ciąg pieszo-rowerowy, będzie możliwość wybudowania przejścia dla pieszych 

z ciągu pieszego na ciąg pieszo-rowerowy. I to jest jakby koncepcja, do której też przychyla się 

Zarząd Dróg Wojewódzkich. Teraz kwestia tylko właśnie naszych działań w kierunku, żebyśmy 

wspólnie tą inwestycję zaplanowali, no i żeby Zarząd wojewódzki ją realizował. Ciąg pieszo-

rowerowy miałby być aż, taki przynajmniej jest, taka chęć wyrażona przez kierownika tutaj 

naszego regionu, żeby kończył się przy zjeździe na drogę powiatową w stronę Gądna. 

Radna Ula Stasiela - Panie Burmistrzu, ja bym chciała poruszyć temat, który poruszam na 

każdej sesji, czyli nasza przyjezierska kanaliza. 

Burmistrz - To tak, jak w przerwie rozmawialiśmy, wszystkie dokumenty złożone właściwie 

we wszystkich instytucjach już mamy zatwierdzone. Mieliśmy uwagi z nadzoru budowlanego. 

Szykujemy dokumenty wymagane w ramach tych uwag i w styczniu powinniśmy mieć tą 

procedurę formalną zakończoną, więc wtedy już nic nie będzie stało na przeszkodzie, żebyśmy 

jakby uruchomili tą sieć. 

Burmistrza oraz Przewodnicząca Rady - Szanowni Państwo, w związku ze zbliżającym się 

świętem Bożego Narodzenia chcielibyśmy złożyć Państwu zarówno obecnym tu na sali, jak  

i tym, którzy nas oglądają, serdeczne życzenia: wszystkiego najlepszego, dużo zdrowia, dużo 

szczęścia, wszelkiej pomyślności z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. Życzymy 

Państwu, aby te Święta spędzili Państwo w gronie najbliższych. Życzymy Państwu mnóstwo 

tej magii, którą tak wiele oglądamy w świątecznych filmach, żeby wszelkie cuda, wszelkie 

nasze marzenia się realizowały i abyśmy w nowym roku wrócili wypoczęci, napełnieni  

tą atmosferą rodzinną, szczęśliwi i gotowi do działań w roku 2025. Ja mam nadzieję, że nasza 

wspólna praca przyczyni się do tego, że ten rok 2025, jak i każdy następny będzie coraz lepszy 

i w naszej gminie będzie żyło się coraz lepiej, czego Państwu i sobie serdecznie życzę. Myślę, 

że tutaj jeszcze Pani Przewodnicząca - Kochani! Zdrowia, pokoju, spokoju, zgody, radości, 

uśmiechu. Miłości też, oczywiście, żeby te piękne święta wydłużyły nam się na cały rok. Żeby 

on był piękny, spokojny, dobry. Wszystkiego dobrego dla Was wszystkich od nas wszystkich. 

A teraz pozwólcie, że, oczywiście kto ma ochotę i wolę, podzielimy się opłatkiem. 
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Ad. 17 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady VII Sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Moryniu.  

Szczegółowy zapis obrad VII Sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Moryniu z dnia 23 grudnia 

2024 roku – zał. nr 34. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodnicząca Rady  

 

                   Katarzyna Potapińska  


